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نه افتخارات و نه اندازه مدیرعامل سپاهان در سطح من نیست. کلماتی که روز آخر مبادله شد، جالب نبود و افرادی که تازه

به عرصه مدیریت ورزش ورود کردهاند، باید رویه خود را تغییر بدهند.

بالا گرفتن آتش اختلاف بین دو باشگاه اصفهانی؛ 

مدیرعامل باشگاه ذوبآهن گفت: افتخارات و اندازه مدیرعامل باشگاه سپاهان، در سطح من نیست.

به گزارش اسپاداناخبر، سعید آذری در گفتوگو با برنامه رادیویی موج ورزش رادیو اصفهان اظهار کرد: با توجه به حضور
ذوبآهن در لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا، فشردگی زیادی را در مسابقات آینده پیش رو داریم اما خوشبختانه به

واسطه اعتماد موجود در باشگاه و تعیین شرح وظایف، برنامه فشرده باعث نمیشود که دست از اهداف و برنامههایمان
برداریم.

مدیرعامل باشگاه ذوبآهن تصریح کرد: با حمایتهای هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت، مبارزه را ادامه میدهیم و امیدواریم
سال خوبی را پشت سر بگذاریم و تمام تلاشمان را به کار خواهیم گرفت.

وی به دیدار آینده تیمش با پرسپولیس اشاره کرد و بیان داشت: در دیدار با تیمهای استقلال، پرسپولیس و سپاهان نگران
وضعیت روحی نیستیم زیرا بازیکان ما از انگیزه بالایی برخوردار هستند، همچنین از لحاظ جسمی نیز شرایط خوبی داریم.

آذری در مورد وضعیت مجتبی حسینی و ادامه همکاری با وی نیز گفت: مشخص است مربی که ۵ برد به دست آورده، عملکرد
خوبی داشته است. از همان زمانی که حسینی به عنوان سرمربی معرفی شد، در مورد برنامههای نیم فصل و لیگ قهرمانان

آسیا بحث کردیم و برنامه ریزیها از قبل انجام شده و وی با قدرت کارش را ادامه میدهد.

وی با تاکید بر برگزاری مسابقات ذوبآهن در ورزشگاه فولادشهر، یادآور شد: برای لیگ قهرمانان آسیا نیز در فولادشهر
مسابقه میدهیم زیرا AFC ورزشگاه نیمه کاره نقشجهان را قبول ندارد و این استادیوم مشکلات زیادی دارد.

آذری با بیان اینکه کدورتی بین وی و باشگاه سپاهان وجود ندارد، خاطرنشان کرد: بهترین ارتباط را با باشگاه سپاهان داریم و
به عنوان یک شخصیت حقوقی که بچه این شهر است، سپاهان را دوست دارم. میتوانید از محمدرضا ساکت بپرسید، زمانی
که سپاهان به فینال لیگ قهرمانان آسیا رفت، برای بازی رفت، ورزشگاه را به صورت رایگان در اختیار این باشگاه گذاشتیم.

مدیرعامل باشگاه ذوبآهن در ادامه پیرامون اظهارنظر مدیرعامل باشگاه سپاهان که گفته بود جوابگویی به آذری در شأن وی
نیست، گفت: طاهری حرف درستی را زده است، زیرا نه افتخارات و نه اندازهاش در سطح من است. کلماتی که روز آخر

مبادله شد، جالب نبود و افرادی که تازه به عرصه مدیریت ورزش ورود کردهاند، باید رویه خود را تغییر بدهند.

منبع/ وبسایت رسمی برنامه نود

آذری با اشاره به مذاکراتی که با باشگاه سپاهان برای اجاره کردن ورزشگاه نقشجهان داشته است، تأکید کرد: مدیرعامل
باشگاه سپاهان که در شأنش نبود با من صحبت کند، مزاح کرده و قیمت ۱۲۰ میلیون تومان را برای اجاره ورزشگاه اعلام کرد

البته مدیرعامل سپاهان مدعی بود چمن نقشجهان بهتر است، ما هم گفتیم نمیآئیم تا چمن خوب بماند!
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وی تصریح کرد: : افتخار میکنم سپاهان متعلق به مردم خوب اصفهان است اما طاهری تا ادبیات مدیریت را یاد بگیرد، زمان
میبرد و امیدواریم این مسائل حل شود.
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